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PROCES _ VERBAL
privind sinteza dezbaterilor fedintei extraordinare a Consiliului Local al Orafului

Bumbe$ti-Jiu, convocot conform prevederilor art. 134, alin. l, lit. a din OUG nr, 5712019
privind Codul Administratiy, intocmiti astdzi 08.02.2024

Convocarea s-a efectuat in baza Dispozifiei nr. 63101.02.2024 ei\isa de Primarul Ora$ului
Bumbe$ti-Jiu, in$tiinfarea 9i convocarea consilierilor efectuandu-se prin comunicarea in format
electronic, pe tablete a invitatiilor $i a materialelor de $edin1a. Prin comunicarea pe tablete,
consilierii locali au luat cunostinfe de ordinea de zi a ledinlei, data, ora gi locul desligurdrii
acesteia respectiv: 08,02.2024, ora 15.00, Casa de cultura ,,Gheorghe Ttrtdrescu" Bumbesti-Jiu.

Pre$edintele de $edinla este dl. Dafin Cirlea. Secretarul general al ora$ului face prczenta la
gedinla a consilierilor locali, precizand ca au raspuns PREZENT l4 consilieri din totalul de l5
consilieri locali in funclie. Lipse$te domnul viceprimar Boar Daniel, care se afla in concediu
medical.

La gedinle mai participa doamna gef serviciu BFC, domnul Beregan Cosmin preiedintele
gi dl. Udrescu Georgian Lucian, vicepregedintele Asociariei Centrul civic Valea Sadului.

La invitafia prefedintelui de $edinld, dlprimar prezinta Ordinea deZia iedinlei, astfel:
L Proiect Hotarere privind aprobarea bugetului local de venituri qi cheltuieli gi a

bugetului activitllilor finanfate integral din venituri proprii pe anul 2024 9i estimdrile pentru
perioada 2025-2027 ;

2, InterpelAri, intrebdri, petitii, alte probleme care se supun atenliei consiliului.
Dl. Primar solicita suplimentarea ordinii de zi cu inctr un proiect de hotdrere, respectiv:

- PHCL privind aprobarea Planului anual de acliune privind serviciile sociale administrate si
finantate din bugetul Consiliului Local al Orasului Bumbe$ti - Jiu pentru anul 2024.

Supus5 la vot, cu suplimentarea propusa de citre primar, ordinea de zi $i rectificarea
solicitatl sunt aprobate cu 14 voturi pentru, din 14 consilieri prezenli ulmand sa se faci o noua
numerotare a ordinii de zi.

Punctul l. Prczinta dl primar gi dA cuventul doamnei lef serviciu Buget Finanle
Contabilitate, care prezintd pe capitole datele financiare gi de cuvantui domnului primar pentru a
prezenta lista de investifii. Domnul primar prezintd detaliat investifiile $i stadiul in care se afla
investiliile in curs iar ulterior prezinta investiliile noi $i sursele de finanlare.

Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de hottuare.



Domnul consilier Borcan Marius ili exprime nemullumirea pentru faptul ci clubul U.M
Sadu a iegit din patrimoniul acesteia li a intrat in patrimoniul UAT. Totodata domnul consilier
pune problema instrlinerii, cltre delinAtorilor imobilelor constructii, a terenurilor aflate in
proprietatea UAT, pe care se afl6 edificate aceste construclii. Domnul primar arate c5, in ceea ce
p ve$te terenurile aflate in domeniul public, acestea sunt inalienabile Si nu pot fi instrlinate,
potrivit legii, iar in ceea ce prive$te terenurile din domeniul privat al UAT, personal nu este de

acord cu instrtrinarga acestora existand posibilitatea incheierii de contracte de superficie sau

concesiune. Arati oa nu va veni cu propuneri de instreinare in fala consiliului, indiferent ce
venituri s-ar putea obline. Totodatd aratd ce in cazul in care Consiliul Local va avea iniliativa
unor asl[el de vdnrari. acesla poate sa o facA.

Dl Beregan intervine in legrturA cu bugetarea sumei de 8000 mii lei pentru str. Bumbe$ti.
Susline totodat[ cd nu s-a fEcut nimic pentu solicitarea de suplimentare a bugetului $colii.
Intervine domnul consilier Boghian - directorul qcolii gimnaziale $i arata ctr pantr la clarificarea
situaliei nu solicittr stafia de radioficare p6nd nu se vor stabili condi[iile privind drepturile de
autor, iar pentru premiere numai cei care au peste o anumiti noti stabiliti de conducerea tcolii
vor primi ce4i intrucet nu inlelege sd promoveze premierea unor elevi care nu inva16.

Domnul primar arat[ ce prevederea in buget a sumei de 8000 mii lei pentru str. Bumbesti
are atat faptul cd s-a indeplinit procedura de fazare a investifiei dar ii faptul ce vor fi achitate
anticipat sumele datorate, fiind recuperate ulterior $i reintregit bugetul cu sumele recuperate de la
ADR SV Oltenia. Arate ca mai sunt de incasat de la ADR peste 1000 rnii lei pe care UAT i-a
achitat in avans. Mai arata ca fari de anul precedent cheltuielile pentru Scoald au fost majorate,
chiar daci nu existi o rubricd speciale'in buget pentru anumite investilii cLrm ar fi desenele pe

asfalt solicitate.
Se trece la vot pe capitole:
- Capitolul venituri functionare - l4 voturipentru din l4 consilieriprezenti;
- Capitolul venituri dezvoltare - 14 voturi pentru din 14 consilieri prezenfi;
- Capitolul cheltuieli funcfionare- 14 voturi pentru din 14 consilieri prezenfi;
- Capitolul cheltuieli dezvolrare - l4 voturi pentru din l4 consilieri prezenli;

Pukctul 2. Prezinta dl primar. Domnul Secretar General soliciti indreptarea erorii
materiale strecurate in proiect. Comisiile de specialitate ale CL au avizat favorabil proiectul de
hotirare, Nu sunt alte discufii. Supus la vot, proiectul de hotirare este adoptat cu l4 voturi
pentru.

Puhctul 3. I terpeldri, tntrcbdri, petilii, alte problefie care se supun atenliei co siliului.
Dl. Udrescu Georgian Lucian intervine ti aduce la cunoqtinfa consiliului problema

strategia actualizatd votatd are anumite ercri. Domnul primar aratd cA sec{iunea in disculie confine
informaliile la data colectdrii lor.

Nu mai sunt alte discufii,
Dl pre$edinte de Sedinte, Dafih Cirlea, declara ?nchise lucrdrile pedinlei.
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